
   
 
 
 
 
 

Motie “Uitvoering haalbaarheidsonderzoek varianten Huis van de Gemeente” 
 
De raad van de gemeente Hardinxveld-Giessendam in vergadering bijeen op 10 november 2022, 
betreffende de behandeling van de Begroting 2023 en Meerjarenbegroting 2024-2026 
 
Constaterende dat: 

- al enige jaren gesproken wordt over de toekomst van het gemeentehuis (Huis van de 
Gemeente) en er tot nu toe geen concrete plannen liggen; 

- er taken liggen om binnen de gemeente verder te werken aan het verduurzamen van de 
gemeentelijke gebouwen; 

- er behoefte is aan duidelijkheid bij de bibliotheek en Ducdalf over de huisvestigingsplannen; 
 

Overwegende dat: 
- het belangrijk is dat er op een efficiënte en betaalbare wijze invulling gegeven wordt aan 

maatschappelijke activiteiten waarbij gebruik wordt gemaakt van gemeentelijke gebouwen  
(zoals o.a. de bibliotheek en de Ducdalf); 

- deze maatschappelijke activiteiten mogelijk op één centrale plaats in de gemeente zouden 
kunnen plaatsenvinden, om de burgers zo goed mogelijk te bedienen;  

- meerdere huidige gemeentelijke gebouwen sterk aan renovatie/nieuwbouw toe zijn; 
- de kosten voor renovatie/nieuwbouw van meerdere huidige gemeentelijke gebouwen 

mogelijk duurder zullen zijn dan het onderbrengen van de verschillende diensten bij het 
gemeentehuis (in één Huis van de Gemeente); 

- het huidige gemeentehuis gedeeltelijk niet gebruikt wordt en deze leegstaande ruimtes 
beter benut kunnen worden; 

 
Verzoekt het college: 

- varianten voor het Huis van de Gemeente in kaart te brengen; 
- een onderzoek uit te (laten) voeren naar de haalbaarheid van de varianten; 
- uiterlijk eind juni 2023 het haalbaarheidsonderzoek te presenteren aan de gemeenteraad 

waarna vervolgstappen bepaald kunnen worden;  
 
en gaat over tot de orde van de dag. 
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